



Hong Kong Coffee in Good Spirits Championship lands in RBHK 香港咖啡調酒大賽登陸香港餐飲展！

Calling all baristas and coffee lovers! This September, Restaurant & Bar Hong Kong (RBHK) will present the acclaimed Hong Kong Coffee in Good Spirits Championship to discover the most discerning palates in the region! This is your chance to shine and will represent Hong Kong to showcase the skills in championship! Join us at **RBHK 2023** where your unforgettable coffee odyssey begins!

今年9月，香港咖啡調酒大賽登陸香港餐飲展，發掘區內最傑出的咖啡調酒師！參賽者將在聚光燈下角逐最佳咖啡調酒師的殊榮，得獎者更有機會代表香港出戰世界賽事，展示超凡的調酒技術！立即參與香港餐飲展，展開畢生難忘的咖啡之旅！



From traditional Irish Coffee to unique cocktail combinations, baristas and barkeepers will display their full sets of skills and creativity to create a perfect blend ready to take the market by storm. The champion will represent Hong Kong in the world competition to showcase the unique artistry and innovative beverage recipes.

香港咖啡調酒大賽旨在考驗咖啡師及調酒師的創意及咖啡調酒技巧，在限時內炮製出兩者完美融合的風味特飲，包括傳統愛爾蘭咖啡或自創雞尾酒組合等。比賽冠軍更可代表香港參加世界大賽，在全球舞台展示創新飲料配方！

Organiser 主辦機構:

HKSCA
HONG KONG SPECIALTY COFFEE ASSOCIATION

Stay tuned for application details

報名詳情稍後公布

Best Coffee Sourcing Hub 最佳咖啡採購平台



At RBHK we celebrate the journey of each brew from farm to cup. Coffee suppliers from around the world will showcase their unique offerings and connect with passionate importers, wholesalers, retailers, specialty café owners, and coffee enthusiasts who share the same dedication to the craft. Join us at RBHK where flavours collide, opportunities unlocked and champions are born!

香港餐飲展將匯聚世界各地的咖啡供應商，展示每杯精品咖啡所需的材料及工序，讓他們與進口商、批發商、零售商、咖啡店和咖啡愛好者建立聯繫。在香港餐飲展，您可與業界專才碰撞出新火花，開拓無限商機，甚至見證咖啡之星的誕生！

Register to Visit
登記參觀

Organiser:

Informa Markets



informa
markets

17/F, China Resources Building,
26 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong

+852 3709 4981

visit@rbhk-ga.com

Discover more:

www.RBHK-GA.com

Follow us:

Facebook Instagram LinkedIn RBHKGa